
Zápis ze sch ůze výboru SRŽPŠ p ři MSŠCH 
konané dne 8.4.2008  

 
 
Prezence :  
 
Přítomni : 5 
Nepřítomni : 9 
Hosté: Zajíček, Malá, Šebek, Kinkorová 
 
Jmenný seznam je přílohou zápisu. 
 
Program :  
 

1. Zvolení zapisovatele  
2. Vyhodnocení plesu 
3. Nákup skleniček pro maturanty 
4. Stav účtu a stav hotovosti  
5. Zpracování a kontrola účetnictví  
6. Informace o webových stránkách školy 
7. Různé 
8. Volba předsedy a hospodáře výboru SRŽPŠ 

 
1. Paní Rezková Přibylová byla požádana o provedení zápisu.  
 
2. a) předběžné finanční vyhodnocení plesu: 

Faktura za pronájem Lucerny v době jednání výboru ještě nebyla doručena. 
Faktura za konferenciéra byla naopak zaslána s číselnou chybou, proto ji bude 
nutné vyreklamovat.  
Úhrada za tisk vstupenek (Ticketpro) činí 1.726,- Kč.  
Celková cena vytištěných vstupenek byla 346.180,- Kč. 
Tržba za prodej vstupenek - Ticketpro je 11.570,- Kč. 
Tržba za prodej vstupenek prostřednictvím školy již složená na účtu SRŽPŠ 
činí 224.500,- Kč. 
Tržba za prodej vstupenek prostřednictvím školy, která bude ještě uložena na 
účet školy je ve výši 24.580,- Kč. 
Náklady na květiny, šerpy, plákáty a pozvánky společně s odměnou pro 
studenta (1 krát 500,- Kč) činí celkem 10.778,50 Kč. 
Přesné vyúčtování plesu bude provedeno na příští schůzce, kdy budou 
k dispozici veškeré podklady.  
 
b) vyhodnocení plesu ze strany školy přednesl ředitel školy. Dal ke zvážení, 
zda pro ples v příštím roce netisknout VIP vstupenky bez cenového označení.  
Konstatoval, že s letos nově nastaveným objednávkovým systémem 
vstupenek (týká se prodeje ve škole) se zároveň zvýšila administrativa. Nikdo 
z přítomných pedagogů nezaznamenal závažné kázeňské přestupky, ples 
hodnotili kladně také zástupci rodičů. Paní Malá tlumočila výboru pozitivní 
hodnocení plesu studenty. Studenti ocenili především prodloužení doby trvání 
plesu do jedné hodiny po půlnoci a výběr hudebního doprovodu.   



c) výbor požádal vedení školy, aby připravilo vyhodnocení soutěže na prodej 
lístků. Vítězné třídy získají peněžní odměnu (viz. zápisy z předchozích 
výborů). V této souvislosti je nutné zajistit předání/převod hotovosti. Bylo by 
vhodné, prověřit možnost bezhotovostního převodu z účtu SRŽPŠ přes 
účetnictví školy. 

    
3. Výbor schválil zakoupení skleniček všem maturitním ročníkům (+ třídní 

učitelé). Paní Malá výboru sdělí cenu skleniček a přinese k nahlédnutí vzory 
objednávaného zboží. Vyleptání jména na skleničku nebude výbor financovat.   

 
4. Stav účtu k 31. březnu 2008:  518 495,68 Kč 

Stav hotovosti v pokladně k 31. březnu 2008: 2892,50 Kč 
 
5. Daňové přiznání bylo podáno v řádném termínu. 

Pro potřeby kontroly dozorčí komise předá paní Dillingerová paní Polákové 
kopie daňového přiznání, účetní uzávěrku a podklady pro vyúčtování. Dozorčí 
komise se dohodne na termínu provedení kontroly. Výbor navrhl zvážit 
možnost achivace účetních materiálů v prostorách školy.  

 
6. Ředitel školy informoval výbor o navrhovaných řešeních týkajících se 

webových stránek školy. Zatím byla zadána v rámci studentské práce 
3. ročníku rešerše stránek. Podle výsledků se škola rozhodne, jaký další 
postup zvolí. V úvahu připadá rovněž nákup profesionálního softwaru (cca 
40 000,- Kč). Za stávající situace vidí výbor rezervy v rychlosti zveřejnění 
dodaných příspěvků. Na stránkách školy by se měly objevit nejdéle do dvou 
dnů od doručení škole.    

  
7. RŮZNÉ 

• Na dotaz výboru ohledně nákupu hadrů a hub na tabule odpověděl 
ředitel školy, že výměna a doplňování probíhá průběžně jednou za dva 
měsíce.  

• Členové výboru byli znovu vyzváni k návštěvě školní jídelny a 
k ochutnávce nabízených jídel. 

• Pan Šebek se dotazoval na možnost nákupu „fixových“ tabulí. 
Vzhledem k pořizovacím a provozním nákladům o nich škola 
neuvažuje.  

 
8. Předseda výboru pan Vostal navrhl na novou předsedkyni výboru paní Naďu 

Rezkovou Přibylovou, na funkci hospodářky  paní Danu Marxovou. Obě 
s kandidaturou souhlasily a byli přítomnými členy výboru jednomyslně zvoleny. 
Nové funkční období předsedkyně a hospodářky by mělo začít v květnu, po 
vyřešení nezbytných administrativních úkonů. 

  
Zapsala: N. Rezková Přibylová 
Dne: 18. dubna 2008  
 
 


